

Alhusein Abdu Mohamed Assiry Est.

Applicant : الحسين عبدة محمد عسيري

Subscriber ID : 674868 Unified number: 7018056858

C.R : 4030141007

Phone Number :

Date : 12/05/2025

Request number : 7589756

Employee : 7745



مؤسسة الحسين عبدة محمد عسيري

مقدم الطلب : الحسين عبدة محمد عسيري

الرقم الموحد: 7018056858

رقم الإشتراك: 674868

رقم الهاتف :

السجل التجاري: 4030141007

التاريخ: 12/05/2025

رقم الطلب: 7589756

الموظف: 7745

Consulate General
Embassy of Turkey
Jeddah – Kingdom of Saudi Arabia

Your Excellency

Subj: Visit Visa Request

This is to certify that Mr. Adham Sharaf Ali Hamadain, Yemeni national, holder of Saudi Iqama No. 2382385306 and passport number 10241648, is working for me as a driver and personal assistant, and he receives a monthly salary of 3800 Saudi riyals

Since he wants to travel to Turkey for tourism during his holiday period, we kindly request that you grant him a tourist visa to Turkey.

He will cover all the costs of his stay in Turkey, including round trip ticket, and I guarantee his immediate return to Saudi Arabia on completion of his visit.

I appreciate your kind consideration.

سعادة قنصل عام
سفارة تركيا
جدة – المملكة العربية السعودية

تحية طيبة وبعد:

افيدكم بأن السيد: ادهم شرف علي حمدين - يمني الجنسية، يحمل قامة نظامية رقم 2382385306 وجواز رقم 10241648 يعمل لدينا بمهنة سائق و مساعدي الخاص ويتقاضى راتباً شهرياً 3800 ريال سعودي.

ونظراً لرغبة المذكور اعلاه السفر الى تركيا بغرض السياحة خلال فترة اجازته ، لذا نرجو منكم منحه تأشيرة دخول سياحية لتركيا.

وسوف يتحمل جميع تكاليف اقامته في تركيا خلال فترة زيارته مع تأمين تذكرة ذهاب وعودة له كما اضمن لكم عودته الى المملكة فور انتهاء مدة زيارته.

شاكرين لكم حسن تعاونكم.

Alhusein Abdu Mohamed Assiry
الكفيل : الحسين عبدة محمد عسيري